
 
 

Protokół Nr VI/51/20 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 08 grudnia 2020 r. 

 

 

Obrady rozpoczęto 08 grudnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:55 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

2. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

3. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

4. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

5. Beata Barton – Skarbnik Powiatu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

Nieobecni: 

7. Hanna Iwaniuk – Starosta  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzył Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 27 listopada 2020 r.  

4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 01 grudnia 2020r. 

5. Uchwały budżetowe. 



 
 

6. Sprawy różne.  

7. Wnioski Członków Zarządu.  

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 24 listopada 2020 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 01 grudnia 2020r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 



 
 

Punkt 5 

Uchwały budżetowe 

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła projekty uchwał Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/247/20 zmieniającą Uchwałę 

Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

- zmieniającej Uchwałę Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego               

z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/248/20 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

 



 
 

Punkt 6 

Sprawy różne. 

 

1/ Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak poinformował, iż w przetargu pisemnym nieograniczonym, który 

odbył się 4 grudnia br. Wpłynęło jedno wadium, ale nie potwierdzono oferty pisemnie, 

dlatego przetarg został zakończony wynikiem negatywnym. Z  przepisów 

ustawowych wynika, iż do końca marca 2021 r. jest czas na ogłoszenie kolejnego 

przetargu pisemnego lub ustnego nieograniczonego. Pozostaje pytanie czy 

pozostaje cena, która 29 września br. Decyzją Zarządu Powiatu cena została 

zmniejszona do 290 000 zł netto. 

 

Członek Zarządu Pani Jadwiga Ziółkowska wyraziła zdanie, iż nie ma potrzeby 

obniżania ceny nieruchomości przy ul. Srebrnej. 

 

Etatowy członek Zarządu Pan Marcin Łabędzki zaproponował, aby rozstrzygnięcie 

przetargu  odbyło się dopiero w połowie marca 2021 r., a o cenie nieruchomości 

porozmawiać w styczniu 2021 r., aby podjąć decyzję bardziej rzeczową znając 

aktualną sytuację na rynku. 

 

Zarząd Powiatu polecił Etatowemu Członkowi Zarządu Panu Marcinowi Łabędzkiemu 

oraz Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi 

Panu Jarosławowi Andrysiakowi zebranie informacji, rozmowę z referentami 

i wypracowali stanowisko do dnia 10 stycznia 2021 roku oraz przedstawienie na 

Zarządzie dnia 12 stycznia 2021 r. 

 

2/ Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak poinformował, iż od dwóch lat trwa wydzielenie działek przy ul. 

Henrykowskiej z uwagi na prowadzone przez Spółkę PKP PLK inwestycje na tym 

terenie oraz pod groźbą zamknięcia przejazdów. PKP PLK przekazało pismo, iż nie 

wyrażają zgody na proponowane podziały geodezyjne tych działek, które byłyby 

włączone w ciąg ul. Henrykowskiej, i byłyby częścią drogi powiatowej, z powodu na 

planowane i już rozpoczęte prace inwestycyjne ze strony tej spółki, co koliduje z tymi 

pracami. W związku z powyższym została podpisana umowa z geodetą na 



 
 

wykonanie całych podziałów geodezyjnych na dwóch przejazdach kolejowych, na 

kwotę 14 760 zł, niezbędne będzie w tej sytuacji odstąpienie od umowy na 

przeprowadzenie podziałów geodezyjnych. Geodeta określił na 60% całości 

poniesionych kosztów - 8 856 zł . 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik zaproponował zawarcie porozumienia 

o znacznym wydłużeniu w czasie oraz zapłacenie części geodecie, a później 

kontynuowania tych prac w czasie, wskazanym przez PKP po zakończeniu ich 

inwestycji. 

 

Etatowy Członek Zarządu Pan Marcin Łabędzki podkreślił, iż wszystkie wykonane 

mapy będą nieaktualne i  będą musiały być na nowo zaktualizowane. Podziela 

zdanie, aby wystąpić z zapytaniem do Spółki PKP o czas realizacji inwestycji. 

 

Zarząd Powiatu polecił przygotowanie pisma do Spółki PKP, a po uzyskaniu 

odpowiedzi skierowanie na Zarząd wniosku w w/w sprawie celem podjęcia 

stanowiska Zarządu. 

 

3/ Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi Pan 

Jarosław Andrysiak przedstawił wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 

do Prezydenta Miasta Zduńska Wola w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola o zgodę na wycinkę 26 drzew rosnących wzdłuż 

ogrodzenia od strony wschodniej na terenie działki nr 133/2 obręb 7 Zduńska Wola, 

będącej w trwałym zarządzie ZSZ Nr 1 i stwarzającym zagrożenie życia, zdrowia 

i mienia. 

 

Członek Zarządu Pan Tomasz Ziółkowski zaproponował, aby przeanalizować 

jeszcze usunięcie tych drzew, co  można zrobić aby nie usuwać drzew, gdyż może to 

wywołać niepotrzebne problemy. Może warto zobaczyć, czy nie wystarczyłoby 

przyciąć drzewa lub uporządkować ten teren. 

 

Zarząd Powiatu postanowił odłożyć sprawę na następny Zarząd celem obejrzenia 

drzew czy wymagają wycięcia. 

 



 
 

Punkt 7 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 8 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Wojciech Rychlik. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


